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Onderwerp: beroepstitels verpleegkundigen 2020

Geachte  heer Scholten , geachte heer Bakker,

GGZ inGeest kan zich niet  vinden in het voorstel om per 2020  de beroepstitels basis- , 
respectievelijk regieverpleegkundige in te voeren en in de wet BIG te verankeren.  Het voorgestelde 
onderscheid  dat wordt aangebracht  tussen de mbo-opgeleide en hbo-opgeleide verpleegkundige  is   
geen kloppende  ( en wenselijke) weergave van de uitvoeringspraktijk. 

- Een mbo-opgeleide verpleegkundige  kan zich gespecialiseerd hebben  en een hbo-opgeleide 
verpleegkundige zal alle  competenties voortkomend uit de Can-Medsrollen dienen te blijven 
vervullen en niet  uitsluitend of voornamelijk met een focus op Organiseren en Samenwerken.

- Binnen de GGZ werkt de benaming  regieverpleegkundige  verwarring  in de hand met de 
term regiebehandelaar, een functie die uitgevoerd  kan worden door een beperkte en 
welomschreven groep behandelaren.

- Regieverpleegkundige is mogelijk  wel een geschikte functienaam  in sommige settingen, 
maar heeft onvoldoende lading als beroepstitel

- Vanuit Europees en  ook  internationaal perspectief is het veel meer gewenst om de 
opleidingsniveaus  herkenbaar te laten zijn.

We hebben vernomen dat er niet alleen vanuit de  GGZ, maar  ook vanuit diverse  algemene 
ziekenhuizen,  weerstand is tegen  dit voorstel.   Wij  kunnen ons zeker vinden in  het onderscheid   
tussen een mbo- en een hbo-opgeleide verpleegkundige. In onze organisatie wordt er al lang ,zo veel 
mogelijk,  gewerkt op basis van de kwaliteiten en verschillen in opleidingsniveaus.


